
 
Vážená paní 
MgA. Hana Třeštíková 
radní Rady Hlavního města Prahy 
Mariánské nám. 2 
110 01  Praha 1 
_________________________________ 
 
č.j. MHMP 349335/2020  

 

V Praze dne 28.4.2020 

 

Věc: Reakce na dopis ze dne 27.2.2020 

 

Vážená paní radní, 

 

dovoluji si tímto navázat na Vaší odpověď ze dne 27.2.2020 č.j. MHMP 349335/2020 ve věci 

Slovanské epopeje a jejího plánované expozice.  

S ohledem na současnou, zcela nepříznivou situaci, a veškeré dopady všech učiněných opatření 

v souvislosti s šířením koronaviru, označovaným jako COVID-19, a to jak v podnikatelské sféře, 

tak v té osobní, kdy čelíme bezprecedentní situaci, kterou nebylo možno nijak predikovat, se 

rozhodli vlastníci Zámku Zbraslav, rodina Curry Bartoň-Dobenín, optimalizovat svoji nabídku na 

užití prostor Zámku Zbraslav pro možné vystavení Slovanské epopeje, nebude-li toto možné dle 

časového harmonogramu uskutečnit v Moravském Krumlově. Rodina Curry Bartoň-Dobenín si 

plně uvědomuje dopady aktuálního dění, kdy s ohledem na to by ráda nabídla snížení původně 

navrhované částky nájemného za Zámek Zbraslav o 40% na první dva roky potencionálního 

nájemního vztahu, kdy rodina doufá, že se v tomto období situace již stabilizuje, jakožto i 

cestovní ruch a související příliv zahraničních návštěvníků této expozice. Možnost zahájení 

potencionálního nájemního vztahu je předpokládána na září 2020, kdy s ohledem na současný 

charakter využití prostor není nutné absolvovat zkušební provoz objektu ve spojitosti 

s chemicko-technickými podmínkami. V souvislosti s tím však rodina Curry Bartoň-Dobenín 

informuje, že současná situace vytváří odpovídající tlak na nutnost prostory Zámku Zbraslav 

pronajmout nejpozději se zahájením od ledna 2021, kdy rodina Curry Bartoň-Dobenín byla již 

oslovena dalším pražským subjektem, který by prostory převzal po Národním muzeu pro účely 

svého depozitáře. 

Výše uvedené tak rodina Curry Bartoň-Dobenín poskytuje zdvořile k možnému zvážení a je 

připravena v následujících měsících pro tyto účely poskytnout maximální možnou kooperaci tak, 

aby Slovanská epopej byla co možná nejdříve vystavena v odpovídajících prostorech. 

 

S pozdravem 

 

JUDr. Miloš Profous, advokát 

 

Na vědomí:  

Jan Wolf, předseda výboru hl.m. Prahy pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy 

PhDr. Magdalena Juříková, ředitelka Galerie Hlavního města Prahy 


